
Protokół z XLV zdalnego zebrania Rady Osiedla,

które odbyło się w dniu 18 grudnia 2020 roku

1. Otwarcie zebrania, stwierdzenie kworum. Zdalnie połączyli się następujący radni:

Konieczna B., Kłosek M., Nowak D., Jurek P., Dziedzic R., Cylok-Sokołowski G.,

Szymoniak S., Odulińska E., Nowak-Jasek E., Zmarz J., Buzo-Dziedzic E.

2. Przewodnicząca przesłała radnym prośbę pani Dyrektor Publicznej Szkoły

Podstawowej nr 15 w Kędzierzynie-Koźlu o wsparcie w zakupie regałów do szkolnej

biblioteki. Radni po zapoznaniu się z pismem przedyskutowali ten temat.

Postanowiono wesprzeć bibliotekę szkolną kwotą 8000 zł, z czego 7000 z

przeznaczeniem na zakup regałów, a 1000 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie

księgozbioru biblioteki. Przeprowadzono głosowanie, w którym 11 radnych

opowiedziało się za wsparciem biblioteki, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.

Podjęto w tej sprawie stosowną uchwałę.

3. W związku z sytuacją epidemiczną w kraju oraz obostrzeniami dotyczącymi

organizacji zebrań ustalono, iż następne zebrania Rady Osiedla będą się odbywały

poprzez drogę zdalną w miarę potrzeb Rady.

Przewodnicząca
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